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Készült  Biatorbágy  Város  Képviselő-testülete  Közművelődési  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága 
2011. január 18-án 14 órakor megtartott üléséről

Jelen vannak: Varga László, a bizottság elnöke
Fekete Péter, bizottsági tag
Barabás József, bizottsági tag
Bodnár Lajos, bizottsági tag
Kosáry János, bizottsági tag

Jámbor Imre, a Faluház és Karikó János Könyvtár igazgatója
Tóth Attila, a Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője
Ruip János, a Viadukt SE sakkszakosztály vezetője
Baracza Szabolcs, restaurátor művész
Mester László, kommunikációs tanácsadó
Márki Ferenc, titkársági előadó
Kiss Ildikó, testületi előadó, jegyzőkönyvvezető

Varga  László:  köszöntötte  a  jelenlévőket,  javasolja,  hogy  a  bizottság  az  egyebek 
napirendben  tárgyalja  meg  a  Rigófütty  énekegyüttes  működésével  kapcsolatos 
kérdéseket, és az önkormányzati híradó névadópályázat értékelését.
Bodnár Lajos: javasolja, hogy az egyebek napirendben a korcsolyázás tapasztalatait 
is tárgyalja meg a bizottság.

A  bizottság  elnöke  Bodnár  Lajos  javaslatát  befogadta.  A  bizottság  egyhangú 
szavazással  (5 igen,  5 bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor)  az alábbi napirend 
tárgyalását fogadta el:

Napirend

1) A Torbágyi Római Katolikus Egyházközség támogatási kérelméről
2) Viadukt SE terembérleti díjakkal kapcsolatos kérelméről
3) Faluház és Karikó János Könyvtár működési feltételeiről
4) Biatorbágy Város 2011. évi rendezvénytervében szereplő rendezvényekről- 

kiemelten a Biatorbágy Városünnep és a Majális
5) Biatorbágy Város Önkormányzata lakossági és intézményi 

kommunikációjának fejlesztéséről
6) Utcaátnevezésekről
7) Biatorbágy Város Ifjúságpolitikai Koncepciójának időarányos végrehajtásáról 

és 2011-2012 évi cselekvési tervéről
8) Biatorbágy Nagyközség Képviselő-testülete és szervei Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 6/2005.(06.02.) Ör. számú rendelet módosításáról l
9) Egyebek

 Rigófütty énekegyüttes működésével kapcsolatos kérdésekről (OB kérésére
)



 Szelíd-tavi  korcsolyázási  lehetőség eddigi  tapasztalatairól (Bodnár  Lajos 
kérésére)
 Az  önkormányzati  híradó  névadópályázata  értékeléséről (Varga  László 
kérésére)

1) A Torbágyi Római Katolikus Egyházközség támogatási kérelmérő  l  

Baracza Szabolcs:  A torbágyi  katolikus egyház 2014-ben ünnepli  a 300 éves jubileumát, 
amelyet  a  várossal  közösen  szeretne  megvalósítani.  Méltó  lenne  a  Páduai  Szent  Antal 
mellékoltár  restaurálása  a  jubileumig.  A  torbágyi  római  katolikus  templom  műemlék 
faberendezése a település kulturális értékeinek része, ezért megóvása az egyházközségnek és 
az városnak egyaránt fontos érdeke. A templomban található baloldali  Nepomuki Szent 
János mellékoltár restauráláshoz a pályázati összegen kívül az Önkormányzat is hozzájárult.  
Mivel  a  Nemzeti  Kulturális  Alap  pályázatot  írt  ki  Műemléképületek  és  építmények 
állagmegóvásának,  részleges,  vagy  teljes  helyreállításának,  felújításának,  valamint 
műemlékek  elválaszthatatlan  részét  képező  képzőművészeti  alkotások  restaurálásának 
támogatására  a  pályázat  keretében  a  Páduai  Szent  Antal  mellékoltár  restaurálása 
megvalósítható. A pályázathoz szükséges önrésszel az egyházközség nem rendelkezik, ezért 
az Önkormányzat segítségére lenne szükség. Sikeres pályázat esetén az önkormányzatnak 
kellene  biztosítania  az  önrészt,  úgy,  hogy  2011-ben  és  2012-ben  50  %-50  %  arányban 
kellene  rendelkezésre  bocsátani  az  összeget.  A  pályázat  benyújtásának  határideje  2011. 
január 28. postai úton. Az önrész meglétéről az egyházközségnek kell nyilatkozni. A kérelem 
támogatását kéri. 

Varga  László:  Pontos  pénzügyi  ütemezést  javasol,  valamint  szerződéskötést,  a  megfelelő 
garanciák beépítésével. 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) pénzügyi 
ütemezéssel,  két  évre  (2011.  és  2012.)  vonatkozó  kötelezettségvállalással  támogatja  a 
kérelmet.

2) Viadukt SE terembérleti díjakkal kapcsolatos kérelméről  

Ruip  János:  Két  témában  kéri  a  bizottság  segítségét.  Az  iskolai  gyermek  sakk-szakkör 
kerülhessen  vissza  a  Faluházba,  a  másik  hogy  egy  helyen  szeretnék  megvalósítani  a 
versenyeket és az edzéseket.

Jámbor Imre: A sakkosoknak a jelenleg működő időpontokon, helyeken felül semmit nem 
tud biztosítani kapacitás hiányában. 

Ruip János: A pincehelyiséget nem kívánja igénybe venni. Abban látja a segítséget, ha az 
általános iskolában ingyenesen, terembérlet nélkül lehetne a foglalkozásokat megtartani. A 
gyerekek sakk szakkör tagjai óvodás korúak, és a biatorbágyi általános iskola tanulói.

Varga László: Tekintettel arra, hogy egy helyre most nem tud a sakk-szakosztály költözni. A 
Közösségi  Házban maradna a  versenyek lebonyolítása.  Az  általános iskola igazgatójával 
pedig Fekete Péter bizottsági taggal együtt a terembérleti díjmentesség tekintetében felveszik 
a kapcsolatot, hiszen az általános iskola tanulóinak nyújt szakköri foglalkozásokat a sakk 
szakosztály. Ezért indokolt lehet a díjmentes terembérlet.

A bizottság Varga László javaslatát egyhangú szavazással (5 igen, 5 bizottsági tag volt jelen 
a szavazáskor) támogatja.
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3) Faluház és Karikó János Könyvtár működési feltételeiről  

Jámbor Imre: Intézménylátogatásra hívja a bizottság és testület tagjait. 
Ismertette  a  bizottság  tagjaival  elképzeléseit  a  kedvezményes  belépőjegyek  kiadásáról  (a 
bizottság  a  2010.  decemberi  ülésén  kérte  kedvezményes  belépőjegyek  rendszerének 
kidolgozását.) A nagycsaládosoknak tagsági igazolvány felmutatásával 15 %-os kedvezmény 
adható.  A  szociálisan  rászorultak  esetében  a  Családsegítő  részére  havi  10  darab  jegyet 
biztosít a Faluház. 

Bodnár Lajos: Javasolja, hogy a helyi pedagógusok ingyenes bérletet kapjanak a Faluház 
rendezvényeire.

A bizottság pénzügyi és technikai okok miatt a 15%-os kedvezményt tartja alkalmazandónak 
a nagycsaládosokhoz hasonlóan a helyi pedagógusok részére is. 

Varga László: Javasolja, hogy a helyi pedagógusok is kapjanak 15 % kedvezményt.

Jámbor  Imre:  A  pedagógusok  kedvezményét  fényképes  igazolvány  igénylésével  tudja 
biztosítani.  Az  igazolványok  elkészítését  a  Faluház  megoldja  azok  számára,  akik  azt 
megigénylik és a szükséges fényképet eljuttatják a Faluházhoz.
A  kedvezményekkel  kapcsolatos  pénzügyi  és  adminisztrációs  feladatokról  egyeztet  a  PM 
Hivatallal.

A bizottság 2011. február 8-án (kedden) 9 00 órai kezdettel munkaterven kívüli ülést tart. Az 
ülés a Közösségi Ház bejárásával kezdődik, majd a Karikó János Könyvtár, s végül a Faluház 
és épületét látogatja végig a bizottság. 

A  bizottság  egyhangú  szavazással  (5  igen,  5  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor 
támogatja  a  Faluház  és  Karikó  János  Könyvtár  kedvezményes  jegykibocsátásának 
lehetőségeit, valamint a bizottság kéri, hogy az intézményi takarítók (Egészségház, Hivatal, 
Faluház) szerződéseinek áttekintését és kapacitásának összehangolását. 

4) Biatorbágy Város 2011. évi rendezvénytervében szereplő rendezvényekről- kiemelten a   
Biatorbágy Városünnep és a Majális

Tekintettel  arra,  hogy  a  Misurdáné  Bugya  Katalin  a  PM  Hivatal  programkoordinátora 
betegszabadságon van Szakadáti László alpolgármester pedig más hivatalos elfoglaltsága 
miatt nem tud részt venni a KIS Biz ülésén, a bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő 
bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) levette napirendjéről a téma megtárgyalását, és azt a 
február 8-ai munkaterven kívüli ülés napirendjére tűzi.

5) Biatorbágy  Város  Önkormányzata  lakossági  és  intézményi  kommunikációjának   
fejlesztéséről

A  bizottság  meghallgatta  Mester  László,  kommunikációs  tanácsadó  előterjesztésének 
szóbeli összefoglalását.

Bodnár Lajos bizottsági tag írásban foglalta össze a témával kapcsolatos javaslatait, amiket 
kér az anyagba beépíteni. 
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A bizottság  egyhangú szavazással  (5  igen,  5  fő  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  
elfogadja  a  tájékoztatást,  azzal  a  kitétellel,  hogy  az  előterjesztés  kiegészítését  kéri 
megvalósítási ütemtervvel és pénzügyi ütemezéssel.

A  bizottság  egyhangú szavazással  (5  igen,  5  fő  bizottsági  tag  volt  jelen  a  szavazáskor)  
javasolja  a  Biatorbágyi  Városfejlesztő  Kft  tevékenységi  körébe  vonni  az  Önkormányzati 
Híradó  lapkiadását,  a  rendezvényszervezést,  a  városi  honlap  üzemeltetését,  és  a 
kommunikációs tevékenységet.

Fekete Péter: Az Önkormányzati Híradó névadó pályázatra érkezett javaslatok helyett a régi 
néven javasolja továbbra is az újság kiadását.

A bizottság – 2 igen, 1 nem 2 tartózkodás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) –
mellett  Fekete  Péter  javaslatát,  mely  szerint  Önkormányzati  Híradó  néven  maradjon  az 
Önkormányzat kiadványa – nem támogatja.

A bizottság – 4 igen, 1 tartózkodás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) – mellett 
támogatja az Önkormányzati Híradó „Híd” néven való megjelentetését.
A  bizottság  felkéri  Mester  Lászlót  az  elnevezés  módosításával  kapcsolatos  jogi  lépések 
megkezdésére.

6) Utcaátnevezésekről  

A bizottság – 4 igen 1 nem szavazás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) – mellett az  
alpolgármesteri előterjesztést támogatja, azzal a kiegészítéssel, hogy a Mészöly László utca 
kapja meg a Csodaszarvas nevet. 

7) Biatorbágy Város Ifjúságpolitikai Koncepciójának időarányos végrehajtásáról és 2011-  
2012 évi cselekvési tervéről

Kosáry János bizottsági tag az üléstermet elhagyta.

A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) felkéri 
Tóth  Attilát,  mint  előterjesztőt,  hogy  a  második  olvasatos  tárgyaláshoz  a  koncepciót 
részletesebben,  bővebb kifejtésekkel,  valamint  a  prioritások megjelölésével  dolgozza át  a 
következő bizottsági ülésre.

8) Biatorbágy  Nagyközség  Képviselő-testülete  és  szervei  Szervezeti  és  Működési   
Szabályzatáról szóló 6/2005.(06.02.) Ör. számú rendelet módosításáról l

Bodnár Lajos:  Javasolja,  hogy a rendelet  tervezetben található 50 § (1) bekezdésében a 
kiküldési határidő 5 nap legyen. 

Fekete Péter: Javasolja, hogy a nem véglegesített  bizottsági meghívókat, illetve a várható 
bizottsági napirendi pontok listáját elektronikus úton kapják meg az elnökök, így a meghívó 
összeállításánál minden felvehető témakörről tájékozódhatnak.
Javasolja továbbá, hogy az aktuálisan soron következő bizottsági ülés anyagait elkészültük 
után, folyamatosan tegye hozzáférhetővé a PM Hivatal, ne csak az ülés előtt néhány nappal 
egyszerre. Ezzel több idő jutna azok kellő megismerésére a képviselőknek és biz. tagoknak.

A bizottság első olvasatos tárgyalásban egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag 
volt jelen a szavazáskor) támogatja Bodnár Lajos javaslatát.
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A bizottsági anyagok előkészítésével kapcsolatos javaslatokról egyeztetés szükséges a Hivatal 
és  a  bizottsági  elnökök  részvételével,  beleértve  Bodnár  Lajos  szmsz 50 §  (5),(6)  pontra 
vonatkozó javaslatairól is.
9) Egyebek  

 Rigófütty énekegyüttes működésével kapcsolatos kérdésekről

A bizottság egyhangú szavazással  (4 igen,  4 fő bizottsági  tag volt  jelen a szavazáskor)  
Magdó Ildikó - a Rigófütty énekegyüttes vezetőjének - foglalkoztatását a Faluház és Karikó 
János Könyvtár keretein belül, szakköri keretekben javasolja megoldani.

 Szelíd-tavi korcsolyázási lehetőség eddigi tapasztalatairól

Bodnár Lajos: A befagyott tavon sokan korcsolyáztak, főleg az iskolai téli szünet idejében. 
Véleménye  szerint  egyszerűbb,  pontosabb tájékoztató  tábla elhelyezése  lenne  indokolt  a 
mostani  nagy helyett  a  korcsolyázásra kijelölt  helyen.  A kihelyezett  sárga hulladékgyűjtő 
zacskó  helyett  szemetes  edény  kihelyezése  lenne  esztétikusabb.  A  bejáratnál  lévő 
szögesdrótos  elkerítés  sem  szerencsés,  balesetveszélyes,  ennek  eltávolítása  indokolt,  az 
autók behajtásának megakadályozására más módszer kialakítása lenne célszerű. 

Barabás József:  Elképzelhetőnek tartja, hogy az ott található villanyoszlopról megoldható 
lenne a délutáni, kora esti megvilágítás. A műszaki lehetőségeket fel kellene térképezni.

 Az önkormányzati híradó névadópályázata értékeléséről 
A napirend témáját a bizottság az 5. napirendi ponttal összevonva tárgyalta meg.

k.m.f.

Varga László Kiss Ildikó
bizottsági elnök jegyzőkönyvvezető
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